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VERSLAG  
VERGADERING COMMISSIE 4  

van dinsdag 9 december 2014om 19:30 uur 

 
Aanwezig: Gevers Dimitri - waarnemend voorzitter 
Van de Poel Katrien, Driesen Josiane, Van Otten Jan, De Wilde Tine, Van Lommel Reccino, Versmissen Tom, 
Vermeijen Danny, Van Damme Marc - raadsleden 
Hermans Luc, Wittebolle Astrid - schepenen 
Van Rompuy Jan - commissiesecretaris 
Verontschuldigd: Otten Toon - voorzitter 
Gladiné Pierre - raadslid 
 
Waren eveneens aanwezig 
Guy Van Litsenborg – raadslid in vervanging van Toon Otten, 
Pascale Mathé, Willy Van Geirt en Paul Moelans – raadsleden, 
Jef Van Doninck – Adak, 
Nico Verhoeven – cultuurbeleidscoördinator, 
Bieke Moonen – Ruimtelijke Ordening, 
Cedric Heerman – Ruimtelijke Ordening, 
Publiek, 
Pers. 
 
Als gevolg van de afwezigheid van voorzitter Toon Otten zal Dimitri Gevers de vergadering voorzitten als 
waarnemend voorzitter. 
 
Goedkeuring verslag vorige vergadering 
Het verslag van vorige vergadering wordt goedgekeurd. 
 
Omvorming Archeologische dienst Antwerpse Kempen (AdAK) tot Intergemeentelijke Onroerend 
Erfgoeddienst (IOED) 
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geeft Jef Van Doninck van Adak toelichting bij dit punt. 
 
Convenant tussen de Stad en vzw Aktuwa en APB de Warande 
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geeft Nico Verhoeven toelichting bij dit punt. 
Schepen Luc Hermans vraagt of de energieleverancier voor Stad en Warande dezelfde is want dat kan een verschil 
geven. 
 
Subsidiereglement 2014-2019 voor vriendenkringen en convenantpartners TRAM 41 
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geeft schepen Astrid Wittebolle toelichting bij dit punt. 
Danny Spock Vermijen vraagt of ook raadsleden kunnen genieten van een vrijstelling. 

Dit zal bekeken worden. 
Reccino Van Lommel vraagt welke groepen volwassenonderwijs er bedoeld worden. 

Bijvoorbeeld de opleiding stadsgidsen, toeristische opleiding, … 
Willy Van Geirt vraagt wanneer de Stad participeert in een evenement en er wordt een inkom gevraagd. Komt dan 
deze inkom in aanmerking voor vrijstelling. 

Neen. 
Danny Spock Vermijen vraagt hoe de retributie is voor scholen en er een verschil wordt gemaakt tussen Turnhoutse 
scholen en andere. 

Deze hebben een speciaal tarief. Of er een verschil is zal worden nagevraagd. 
Paul Moelans stelt vast dat de prijs daalt, niet spectaculair maar toch een beetje en vraagt of dit nodig is in deze 
tijden van besparing. 
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Bedoeling is om op een fair-play manier de retributie in te voeren. De besparingen zullen alleszins niet van 
deze kleine vermindering afhangen. 

Vanuit de pers wordt gevraagd of overwogen werd het gratis te maken. 
Daar werd niet aan gedacht en dat is men ook niet van plan. 

Danny Spock Vermijen vraagt of er gedacht is aan een cultuurpas voor alle musea en betrokkenheid van de lokale 
economie. 

De Uit-pas kan hiervoor in aanmerking komen maar men mag dit niet vergelijken met een museumpas 
zoals in grotere steden. 

Danny Spock Vermijen stelt voor om ook eens te gaan praten met de NMBS over het invoeren van een dagpas. 
Dit lijkt niet zo eenvoudig en was alleszins geen topper in 2012. 
Schepen Luc Hermans deelt mee dat een dag Turnhout samen met lokale economie en cultuur in 
overweging wordt genomen. 
Danny Spock Vermijen reageert hierop dat het eigenlijk zo iets was wat hij bedoelde. 

Danny Spock Vermijen stelt vast dat er toch al wat formules zijn en vraagt of het dan toch geen tijd wordt voor een 
app. 

Schepen Astrid Wittebolle deelt mee dat eerst aan de website en Mijn Turnhout de nodige aandacht zal 
besteed worden. 

Reccino Van Lommel vraagt wat de jaarlijkse inkomsten zijn. 
Dit moet eens bekeken worden. 

Danny Spock Vermijen is van mening dat eens moet gekeken worden dat de marketing wel werkt. Velen denken 
dat Tram 41 een tram is. 

Dit is een aandachtspunt. 
 

Retributiereglement op toegangsgelden, reproducties, uitleen tentoonstellingsmateriaal, shops en 
gidsbeurten TRAM en Toerisme & Uit 
Danny Spock Vermijen stelt vast dat de musea minder inkomsten hebben en ook nog eens minder subsidies. 

Dit werd in de museumraad besproken. 
Paul Moelans vraagt of het logo van de Stad beschermd is. Hij heeft namelijk affiches gezien met het logo van de 
Stad er op maar waarmee de stad niets te maken heeft. 

Dit zal nagevraagd worden. 
Paul Moelans vindt het vreemd dat er geen controle op is en weet dat zelfs de kaartverkoop via Toerisme is gegaan. 
 
Wegen voor het woonproject Splichal gelegen op de hoek van de Smiskensstraat en de Apostoliekenstraat 
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geven Bieke Moonen en Cedric Heerman toelichting bij dit punt. 
Danny Spock Vermijen stelt vast dat de projectontwikkelaar niet gedwongen wordt om voldoende ruimte te voorzien 
voor kinderen. Het is vooral een bekommernis vanuit de buurt. 

Waarnemend voorzitter Dimitri Gevers stelt voor om eerst de toelichting volledig af te werken waardoor 
misschien al een antwoord op vragen wordt gegeven. 

Paul Moelans vraagt of er rekening is gehouden met het feit dat bomen de stoeptegels met hun wortels vaak 
omhoog duwen. 

Dit werd bekeken door de groenambtenaar en er worden bomen gekozen die hiervoor in aanmerking 
komen. 

Paul Moelans zou dit toch wel graag laten dubbelchecken. 
Schepen Astrid Wittebolle deelt mee dat schepen Luc Hermans dit ook in het oog houdt. 
Schepen Luc Hermans deelt mee dat er bomen zijn die diep wortelen en anderen die oppervlakkig 
wortelen. Naargelang de omstandigheden wordt het juiste type gekozen. 

Danny Spock Vermijen verwijst naar de Eigenaarsstraat waar meer voertuigen zullen doorgestuurd worden en 
vraagt om aan schepen Marc Boogers door te geven om contact op te nemen met GPS-operatoren om de juiste 
gegevens op te nemen. 
Danny Spock Vermijen vraagt of de buurt ook opgenomen is in de nieuwe plannen voor een Blauwe Zone 
 
Danny Spock Vermijen vraagt of Goossens Glas een ontsluiting krijgt via de Smiskensstraat. 

Neen, enkel voor fietsers en voetgangers. 
Danny Spock Vermijen vindt het plaatsen van speeltuigen tussen huizenblokken niet ideaal omdat volgens hem het 
geluid blijft hangen tussen de blokken. 
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Schepen Astrid Wittebolle deelt mee dat wanneer het zover is dit nog zal aan bod komen. Ze voegt er aan 
toe dat in een woonbuurt men ook moet kunnen verdragen dat kinderen spelen. 

Danny Spock Vermijen vraagt of de ondergrondse parking wordt afgesloten zodat ze niet vrij toegankelijk is. 
De ondergrondse parking is voorzien voor de bewoners wat inhoudt dat deze niet vrij toegankelijk is voor 
iedereen. 

 
Rooilijnplan herontwikkeling site Splichal gelegen op de hoek van de Smiskensstraat en de 
Apostoliekenstraat 
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geven Bieke Moonen en Cedric Heerman toelichting bij dit punt. 
 
Gewijzigd retributiereglement administratieve stukken 
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geeft schepen Luc Hermans toelichting bij dit punt. 
Tom Versmissen vraagt wat de kostprijs is in andere gemeenten per dossier. 

In Antwerpen vraagt men 250 euro per dossier. 
Reccino Van Lommel vraagt hoe kostendekkend de 100 euro is. 

Dit is een beetje afhankelijk van geval tot geval (heeft men veel opzoekwerk, gaat het over meerdere leden 
van één gezin, …) 

 
Engagement tussen college en ondernemers 
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geeft  schepen Luc Hermans toelichting bij dit punt. 
Reccino Van Lommel heeft hier altijd al voor gepleit maar stelt zich de vraag hoe breed het draagvlak is van Unizo.  
Ook NSZ en ondernemers die nergens aangesloten zijn moeten de mogelijkheid krijgen. Moeten ze dan eerst lid 
worden van Unizo? Reccino Van Lommel heeft schrik voor marketing van Unizo. 

Schepen Luc Hermans kan de bekommernis van het raadslid begrijpen. Initieel kwam het voorstel van 
Unizo. Zij zullen ook niet-leden aanspreken voor bepaalde punten zonder enige bijbedoeling. 

Reccino Van Lommel vraagt in welke mate NSZ is gehoord. 
Schepen Luc Hermans deelt mee dat men hen nog geen contact is geweest maar in de toekomst deuren 
kunnen geopend worden. 

Reccino Van Lommel vraagt waarom niet iets meer doen met de handelsadviesraad. Binnenkort krijgt iedereen een 
brief van Unizo in de bus en dat is dan marketing voor hen. 

Schepen Luc Hermans ziet dit zo niet wat volgens hem dan het verschil van mening is met het raadslid. 
Unizo wil Turnhout aantrekkelijk maken en dat moeten we toejuichen. Wanneer anderen dan ook mee 
mogen doen, ook dat moeten we toejuichen. 

Reccino Van Lommel vraagt waarom NSZ en Unizo hiervoor dan niet samen zijn gegaan. 
Schepen Luc Hermans deelt mee dat NSZ zich open stelt om mee te werken om Turnhout te promoten. 

Reccino Van Lommel hoopt dat niet-leden inspraak krijgen. 
Schepen Luc Hermans zal dit punt regelmatig op de commissie brengen. 
Tom Versmissen vraagt in hoeverre adviezen door Task Force worden behandeld in het college en kunnen die 
adviezen ook hier op de commissie besproken worden. 

Schepen Astrid Wittebolle deelt mee dat het gaat over samenwerken. De adviezen die gegeven worden 
zullen bekekne worden of ze passen in het standpunt van het college en van de ondernemers. Er zal dan 
gezocht worden naar een consensus. 

Paul Moelans vraagt of er een overleg is geweest met de handelaars over de feestverlichting en specifiek ook met 
de handelaars van de Markt. 

Er is een overleg geweest met de vraag welke initiatieven men wil nemen naar het totaal beeld van de 
Markt. Niet alle zaken dragen de ijspiste. Uiteindelijk werd er geen consensus bekomen en is alles beperkt 
tot de versiering van het stadhuis, de kerstboom en de verlichting van een aantal bomen in de tuin. 

Paul Moelans vraagt om dit volgende commissie een te bekijken. 
Paul Moelans vraagt of ook de handelaars van de Zegeplaats een tijdelijke tent mogen zetten. 

Schepen Luc Hermans deelt mee dat ze dit mogen aanvragen en het zal besproken worden. 
Paul Moelans vraagt of er restricties zijn bijvoorbeeld voor vuurkorven. 

Ja voornamelijk in verband met veiligheid met advies van de brandweer. 
 
Punten agenda gemeenteraad 
Er werden geen punten aangebracht. 
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Uit het college 
Schepen Astrid Wittebolle deelt mee dat de overgang van de website van ego 3 naar ego 4 nog op schema zit. 
 
Varia 
Danny Spock Vermijen meldt een foute link naar Turnhout van Shoppen op de website. 

Dit wordt nagekeken. 
Paul Moelans deelt mee dat wanneer hij vragen stelt aan diesnten er geen of laat een antwoord komt. 

Schepen Luc Hermans stelt voor wanneer je dat merkt men best de schepen in CC zet zodat hij/zij dit kan 
opvolgen. 

Danny Spock Vermijen verwijst naar de verplichting dat in 2015 men alle verslagen electronisch moet kunnen 
inzien en vraagt naar de stand van zaken. 

Hiervoor werd de toepassing e-decission aangekocht die in de loop van 2015 zal geactiveerd worden. 
Bedoeling is om in het voorjaar dit te activeren. 

 
 
Jan Van Rompuy   
commissiesecretaris  
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Vergadering 

Commissie 4

dinsdag 9 december 2014

Agenda
- Goedkeuring verslag vorige vergadering

- Omvorming AdAK tot Intergemeentelijke Onroerend Erfgoeddienst (IOED)

- Convenant Stad en vzw Atuwa en APB de Warande

- Subsidiereglement 2014-2019  voor vriendenkringen en convenantpartners Tram 41

- Retributiereglement toegangsgelden, reproducties, … Tram 41 en Toerisme & Uit

- Wegen woonproject Splichal

- Rooilijnplan herontwikkeling site Splichal

- Gewijzigd retributiereglement administratieve stukken

- Engagement tussen college en ondernemers

- Punten agenda gemeenteraad

- Uit het college

- Varia

• Stad Turnhout – Aktuwa

• Stad Turnhout – APB de Warande

Convenanten 2015 - 2019

• Past binnen de uitvoering van de Vl Bel prioriteiten cultuur

- Eigen aanbod / ondersteuning / kunst- en cultuureducatie

• actief deelnemen aan samenwerkings- en 

overleginitiatieven

Convenant 

Stad Turnhout – Aktuwa

• Concrete uitwerking van de erfpachtovereenkomst

• Verbonden met convenant 

stad Turnhout – Aktuwa

• 335.000 – personeelskosten + bewakingsopdracht

Convenant 

Stad Turnhout – APB de Warande –

AGB Turnhout
• Actieve betrokkenheid bij beleidsplan van de Warande

• Aandacht voor gemeenschappelijke delen in het gebouw

– Personeel

– Bezoekers

• Duidelijke afspraken over het energieverbruik bib / Futur

– Op basis van effectief verbruik
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Aanpassing retributiereglement 

TRAM 41 + Toerisme & UiT

2014-2019

Nieuwe vrijstellingen

• Vrijwilligers TRAM 41 (moesten voordien inkomgeld 

betalen)

• Groepen volwassenenonderwijs (o.a. 

inburgeringscursussen)

• Medewerkers stad, OCMW, AGB, IVA, EVA (via ‘pluspas’)

Kader voor vrijstellingen 

tijdens evenementen

• jaarlijks weerkerende evenementen met een regionale uitstraling waarbij de 

stad Turnhout wordt gepromoot;

• eenmalige culturele of toeristische evenementen met regionale uitstraling 

waarbij de stad Turnhout wordt gepromoot;

• culturele of toeristische evenementen georganiseerd door de stad;

• het bezoek in het kader van een cultureel/toeristisch uitwisselingsproject van 

de stad Turnhout met een andere gemeente (citymarketing);

• specifieke activiteiten voor vrijwilligers van de stad Turnhout (vb. 

vrijwilligersfeest);

• activiteit in het kader van de organisatie van het onthaal van nieuwe inwoners.

Andere wijzigingen

• Vermindering (3 i.p.v. 5 EUR) voor groepen van 8 

personen (i.p.v. 10)

• Aanpassing procedure voor gidsboekingen

Subsidiereglement 

TRAM 41 2014-2019

Context

• Bedoeld voor stichtende verenigingen (tot. 2900 

EUR voor 3 samen):

1. Turnhout Wereldcentrum van de Speelkaart

2. Vrienden van het Begijnhof

3. Koninklijke Geschied- en Oudheidkundige Kring Taxandria 

• Bedoeld voor Meduceum (5.600 EUR/j)
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Nieuwe elementen

• Werkingsjaar: 1/9-31/8 naar analogie van 

cultuurcoördinatie

• Opsplitsing vast en variabel bedrag voor stichtende 

verenigingen

• Puntenstelsel voor variabel bedrag

• Besparing: 13.000 naar 8.500 EUR totaalbudget

Zaak van de Wegen 

Splichal

Aanleg openbaar domein

- Wegenis

- Ontsluiting

- Nutsvoorzieningen

- Parkeerplaatsen

- Aanplantingen

- …

Plan wegenis-, riolerings- en omgevingswerken

Ingediende bezwaren handelend over zaak van de wegen:

1) Parkeerhinder 

2) Ontbreken van mobiliteitsvisie

3) Ontoereikend parkeerbeleid

4) Ontbreken van voldoende groene publieke ruimte

Openbaar onderzoek

- Parkeernorm bewoners (1/1) wordt gerespecteerd

- Voldoende  aandacht voor fietsenbergingen

- Open boxen in ondergrondse parkeergarage

1) Parkeerhinder

Conclusie:

- Bezwaarpunt wordt deels bijgetreden

- Voorstel naar college toe om volgende op te nemen in 

stedenbouwkundige vergunning, want op zich 

geen betrekking op zaak van de wegen:

1) Ondergrondse parkeerplaatsen mogen niet 

afgesloten worden

2) Verkoop van eengezinswoningen en appartementen

> 100 m² koppelen aan de verkoop van een 

autostaanplaats in de ondergrondse parkeergarage

1) Parkeerhinder
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Meest gevoelige straat in omgeving 

is het woonerf Eigenaarsstraat

Berekeningen tonen aan: 

- In de huidige situatie rijden er gemiddeld 42 

voertuigen door de Eigenaarsstraat tijdens een 

spitsuur

- Het geplande project zal gemiddeld tijdens een 

spitsuur 25 extra autobewegingen veroorzaken

- In totaal rijden er in de toekomst tijdens een 

gemiddeld (ochtend)spitsuur ca. 67 voertuigen 

door de Eigenaarsstraat, wat binnen de marges 

(tot 100 à 120 voertuigen per spitsuur) ligt

2) Ontbreken van mobiliteitsvisie

Apostoliekenstraat (fietsstraat)  en                              Smiskensstraat

zijn woonstraten in een schoolomgeving. 

- Geen normen voor verkeersintensiteit woonstraten of 

fietsstraten

- Een norm van 3 500 auto’s/dag, dus ongeveer 350 in 

een spitsuur wordt regelmatig gebruikt

- Momenteel: ca. 270 pae volgens het verkeersmodel

van de stadsregio

- De bijkomende verkeersbelasting van gemiddeld

25 auto’s per spitsuur komt overeen met een 

verhoging van 10% en blijft onder de grens van 350

2) Ontbreken van mobiliteitsvisie

Ontsluitende straten Rubensstraat,                    Graatakker 

en Papenbruggestraat

- Verkeersintensiteiten veel hoger dan de 

voorgaande. 

- De beperkte toename van 25 tot 50 auto’s in 

een spitsuur valt kleiner uit dan de dagelijkse 

schommelingen in de verkeersdrukte op die 

straten

2) Ontbreken van mobiliteitsvisie

Conclusie:

Het bezwaarpunt wordt niet bijgetreden:

- Het extra verkeer bij het geplande project veroorzaakt 

geen normoverschrijding

- Het project legt geen hypotheek op de circulatie in de 

hele omgeving

- Een toekomstige aanpassing aan de circulatie in de  

buurt blijft mogelijk

2) Ontbreken van mobiliteitsvisie

- Parkeernorm bewoners (1/1) wordt 

gerespecteerd

- Parkeernorm bezoekers (1/3) wordt niet 

gerespecteerd (42)

- Aantal bezoekersparkeerplaatsen (24) is weinig

Conclusie:

- Bezwaarpunt wordt deels bijgetreden

- Minstens 10 extra parkeerplaatsen in te richten 

in het projectgebied op voorziene plek.

Ook  rekening houden met kwaliteit openbaar 

domein

3) Ontoereikend parkeerbeleid
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- Het ontwerp voorziet ruim in groene publieke  

ruimte en speelruimte, waarbij ook de verharde

pleinen mee in rekening gebracht dienen te 

worden. 

- Het bezwaarpunt wordt niet bijgetreden. 

4) Ontbreken van voldoende groene

publieke ruimte

Verschillende instanties werden om advies verzocht. 

- De voorwaarden opgenomen in de adviezen, die

handelen over de zaak van de wegen, dienen 

strikt nageleefd te worden. 

- Het gaat hierbij voornamelijk om technische   

opmerkingen op het plan van de volgende 

adviesinstanties: Telenet, Pipda, CVT, VMM, 

Brandweer, Beleidsadviseur Groen

Adviezen

Gemeenteraad keurt de zaak van de wegen goed mits volgende 

voorwaarden nageleefd worden:

- Minstens 10 extra parkeerplaatsen op het openbaar 

domein voorzien

- Opmerkingen en voorwaarden met betrekking tot de

zaak van de wegen gesteld in de ingewonnen adviezen

strikt naleven

- Met Iveka en mogelijk andere betrokkenen rond de 

tafel gaan zitten om alle waarden concreet in te 

kunnen vullen

Voorstel

en

voorgesteld wordt aan het college om volgende voorwaarden op 
te nemen in de stedenbouwkundige vergunning:

- De ondergrondse parkeerplaatsen mogen niet 

afgesloten worden

- De verkoop van eengezinswoningen en van

appartementen > 100 m² moet gekoppeld 

worden aan de verkoop van een autostaanplaats

Voorstel

Definitieve vaststelling rooilijnplan

Splichal

Rooilijnplan
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Ingediende bezwaren:

1) Voor opening, afschaffing, wijziging en 

verlegging van buurtwegen en eventueel 

bijhorend ontwerp van rooilijnplan is een 

afzonderlijke procedure voorzien in de 

Wet op de buurtwegen. Eenvoudig advies 

van de deputatie is dan niet voldoende.   

Deputatie heeft beslissingsrecht.

Openbaar onderzoek

Behandeling bezwaarpunt:

- Nieuw openbaar domein zal raken aan de 

bestaande straten die zijn ingeschreven in 

de Atlas der Buurtwegen, maar zal geen 

wijziging aan het tracé of het gebruik ervan 

inhouden. 

- Het voorliggend ontwerp rooilijnplan dient 

dan ook niet geïnterpreteerd als zijnde 

opening, afschaffing, wijziging en verlegging

van buurtwegen.

- Bezwaarpunt wordt niet bijgetreden. 

Openbaar onderzoek

Aanpassing retributiereglement op 

de administratieve prestaties

Retributie dossier Belgische nationaliteit

- Huidig reglement:

Voor het opmaken, controleren, vervolledigen en versturen 

van een dossier tot het bekomen van de Belgische 

nationaliteit: 100 euro per dossier

- Nieuw reglement:

Voor het opmaken, controleren, vervolledigen en versturen 

van een dossier in verband met de aanvraag voor de 

Belgische nationaliteit volgens artikel 11§2, artikel 12 

bis §1 en artikel 24 van het wetboek van de Belgische 

nationaliteit: 100 euro per dossier

Waarom wijzigen?

Wanneer maakt burgerzaken een dossier op:

- Voor het verkrijgen van de nationaliteit volgens artikel 12 bis §1

- Voor het herkrijgen van de Belgische nationaliteit volgens art. 24 

- Voor de toekenning van de Belgische nationaliteit volgens         

art. 11§2 

Het huidige reglement vermeldt enkel het bekomen (= verkrijgen) van 

de Belgische nationaliteit.

Voor de herkrijging en toekenning wordt op dit moment geen 

retributie gevraagd hoewel hier ook een extra administratieve last 

aan verbonden is.

Retributie dossier Belgische nationaliteit 

Toekenning: Belanghebbende stelt geen vrijwillige handeling. De 

Belgische nationaliteit wordt toegekend van rechtswege of 

ingevolge een verklaring van één of beide ouders. 

Verkrijging: Belanghebbende zelf stelt een vrijwillige handeling. 

Herkrijging: Als je de Belgische nationaliteit verloor, kan je die onder 

bepaalde voorwaarden herkrijgen.

Retributie dossier Belgische nationaliteit 
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Intentieverklaring

Unizo Turnhout

- Op 27 november ondertekenden Stad Turnhout en Unizo Turnhout een 
engagementsverklaring om samen positieve dynamiek te brengen in het 
handelscentrum

- Doelstellingen:
-Terugwinnen van vertrouwen bij ondernemers en investeerders

- Samenwerken aan oplossingen: stadsbestuur en ondernemers (handelaars, horeca, 
winkelketens, KMO’s en vastgoedontwikkelaars)

- Samenwerken aan een aantrekkelijk Turnhout, voor burger, ondernemer, bezoeker en 
werknemer

- Aanpak:
- Taskforce die een actieplan opmaakt

- Stad neemt engagement dat schepenen en ambtenaren hieraan meewerken

- Unizo neemt engagement die uit te dragen naar alle handelaars

- Concrete aanpak en samenstelling wordt in januari in overleg 

bepaald

- Schepenen en diensten werken vanuit verschillende 

beleidsdomeinen hieraan mee

- Unizo brengt handelaars rond de tafel

- Moderator ook via Unizo – geen eigen problemen van handelaars op 

tafel, enkel algemeen belang

- Verschillende onderwerpen komen aan bod om Turnhout positief in 

de kijker te zetten

Punten agenda gemeenteraad

…

Uit het college

…
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Varia

…
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Erfgoed Noorderkempen

Intergemeentelijk samenwerkingsverband

Erfgoed Noorderkempen

• Intergemeentelijk samenwerkingsverband sinds 
2003: projectvereniging (zoals bv. De Stadsregio)

• Focus op onroerend erfgoed en cultureel erfgoed

• 2 deelwerkingen binnen deze vereniging: 
Archeologische dienst Antwerpse Kempen (AdAK) 
en Erfgoedcel

• Bestaande uit 11 gemeenten 

Uitbreiding werking AdAK

Intergemeentelijke Onroerenderfgoeddienst (IOED)

Kader

• Nieuw decreet Onroerend Erfgoed (12 juli 2013)

• 1 decreet voor archeologie, monumenten en 
landschappen

• Voorziet dat de zorg voor het Onroerend Erfgoed 
meer met het lokale beleidsniveau kan worden 
verankerd: erkenning Onroerenderfgoedgemeente

• Erkenning en subsidie voor Intergemeentelijke 
Onroerenderfgoeddiensten (IOED’s)
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Omvorming naar IOED

• Om nog in aanmerking te komen voor subsidies 

werking uitbreiden met monumenten- en 

landschapszorg (integraal beleid)

• Aanvragen erkenning: beleidsplan en 

omgevingsanalyse

• Subsidie: 85.000 eur + bijkomend bedrag op basis 

van oppervlakte en inwonersaantal

• Aanvraag gepland 15/01/2015; erkenning vanaf 2016

Meerwaarde

• Uitwerken van lokaal en regionaal, integraal beleid rond 
Onroerend Erfgoed: loketfunctie, beoordelingskaders, 
sensibilisering, etc.

• Kennis van het lokale verleden werkt 
identiteitsverhogend

• Positieve bijdrage voor de culturele en toeristische sector 
in en rond Turnhout

• Op educatief vlak kan er door een locale verankering van 
de kennis en beleid ook meer op maat gewerkt worden

Takenpakket IOED

• Regionaal beleid rond Onroerend Erfgoed uitwerken

• Adviseren OE-gemeente bij verwijderen item uit 
inventaris bouwkundig of houtige beplanting

• Overnemen taken OE-gemeente

– Toelatingen voor werken aan beschermde goederen 
verlenen en registreren

– Meldingen archeologisch vooronderzoek en aanvang 
archeologische opgraving

Onroerenderfgoedgemeente

Erkenning en takenpakket van een 

Bevoegdheden en taken

• Intern advies bij sloop/kap item uit vastgestelde 
inventaris bouwkundig of houtig erfgoed

• Toelatingen voor werken aan beschermde goederen 
verlenen en registreren

• Ontvangen meldingen archeologisch vooronderzoek, 
bijkomende voorwaarden plan van aanpak en 
ontvangen meldingen aanvang archeologische 
opgraving
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Erkenning

• Vlaamse beleidsprioriteiten rond Onroerend 

Erfgoed in BBC opnemen (vanaf 2017)

• Voorlopige erkenning vanaf 2016

• Ondersteuning door IOED (erkenning 

voorbereiden, taken overnemen, advisering, etc)

• Geen subsidie => via IOED extra toelage

Vragen?


